

Title (en)
INSTALLATION FOR REPRODUCING DATA FROM AN OPTICAL DISC.

Title (de)
DATENWIEDERGABEVORRICHTUNG FÜR EINE OPTISCHE PLATTE.

Title (fr)
INSTALLATION DE REPRODUCTION DE DONNEES A PARTIR D'UN DISQUE OPTIQUE.

Publication
EP 0318568 A1 19890607 (FR)

Application
EP 88905880 A 19880620

Priority
FR 8708715 A 19870622

Abstract (en)
[origin: WO8810491A1] An installation for reproducing data from an optical disc comprises a compact disc reader (1), a data communication terminal (4), an audio playback device (10), and an interface housing (24). The interface housing contains a microprocessor (19), electronic interfaces (17) and (21), and adaptor (7) for singles for visual display on a screen, and a switching device (8), the assembly being controlled by a control device (14) of the data communication terminal. With the installation and the compact disc used with it, it is possible to reproduce in an addressable manner for example 1500 pages of 40 columns and 25 lines accompanied by a sound recording of 75 minutes from an audio-format compact disc.

Abstract (fr)
L'installation comporte un lecteur de disques compacts (1), un terminal télé-informatique (4), un appareil de reproduction audio (10) et un boîtier interface (24). Ce dernier réunit un microprocesseur (19), des interfaces électroniques (17) et (21), un adaptateur (7) pour les signaux destinés à la visualisation par écran et un dispositif d'aiguillage (8), l'ensemble étant commandé à partir d'un dispositif de commande (14) du terminal télé-informatique. L'installation selon l'invention et le disque compact utilisable dans celle-ci permettent de reproduire de façon adressable par exemple 1500 pages à 40 colonnes et 25 lignes accompagnées d'un enregistrement sonore de 75 minutes à partir d'un disque compact format audio.

IPC 1-7
G11B 7/00; G11B 17/00; G11B 27/10

IPC 8 full level
H04N 5/85 (2006.01); **G06F 17/30** (2006.01); **G11B 7/0037** (2006.01); **G11B 17/00** (2006.01); **G11B 27/10** (2006.01); **G11B 27/32** (2006.01)

CPC (source: EP KR)
G11B 7/00 (2013.01 - KR); **G11B 7/0037** (2013.01 - EP); **G11B 17/005** (2013.01 - EP); **G11B 27/105** (2013.01 - EP); **G11B 27/329** (2013.01 - EP); **G11B 2220/2545** (2013.01 - EP)

Citation (search report)
See references of WO 8810491A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8810491 A1 19881229; CH 674428 A5 19900531; EP 0318568 A1 19890607; FR 2616952 A1 19881223; FR 2616952 B1 19910419; GB 2225664 A 19900606; GB 2225664 B 19920212; GB 8902775 D0 19890802; JP H02500867 A 19900322; KR 890702187 A 19891223; NL 8820448 A 19890501

DOCDB simple family (application)
FR 8800331 W 19880620; CH 81089 A 19890303; EP 88905880 A 19880620; FR 8708715 A 19870622; GB 8902775 A 19890208; JP 50551988 A 19880620; KR 890700308 A 19890221; NL 8820448 A 19880620